
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 7. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 201

I forlængelse af samrådet om præcisering af reglerne om børneattester, jf.

KUU alm. del – samrådsspørgsmål H, bedes ministeren redegøre for, hvor

mange underretninger, der er lavet indenfor de seneste 10 år inden for film-,

teater- og underholdningsbranchen, og hvorledes, der er reageret på disse

underretninger. Underretninger skal forstås som det, der kendes fra det socia-

le system, hvor f.eks. en lærer underretter en kommune, når der er bekymrin-

ger, mistanke eller kendskab til krænkelser eller overgreb mod børn og unge.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karin Nødgaard (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karin.Nodgaard@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
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